

TABLE OF CONTENTS

目 录

Research Status and Prospect of Marine Nitrous Oxide

(海洋氧化亚氮研究现状与展望)

H. LIN.....	115
-------------	-----

Carbon Isotope Fractionation and Its Application in Studying the Light Oil Origin of**Chepaizi Uplift in Junggar Basin**

(碳同位素分馏效应与准噶尔盆地车排子地区轻质油来源分析)

X. Y. XU.....	122
---------------	-----

Study on Technology Evaluation of Urban Fringe Area Land Intensive Use

(城乡结合部土地集约利用评价的技术方法探讨)

Y. F. LI, H. ZHONG, W. H. XUN.....	129
------------------------------------	-----

Visualization Methods for Discriminating between Earthquakes and Explosions

(区分天然地震和人工爆炸的可视化方法)

Y. TIAN, H. M. HUANG, Y. J. BIAN, C. J. ZHAO.....	136
---	-----

Microfacies Characteristics of Upper Ganchaigou Formation of Youshashan Oilfield in Qaidam Basin

(柴达木盆地油砂山油田上干柴沟组沉积微相特征)

Y. H. DONG, J. TANG, Y. F. LI, S. M. LI, L. ZENG, B. ZHOU.....	147
--	-----

Seismic Wave Pre-Stack Reverse-Time Migration

(地震波叠前逆时偏移)

K. Y. CHEN, N. LI, C. WANG, F. LI, C. Y. YANG.....	157
--	-----

Summary of Kaolin Deposit Types and Distribution in China

(我国高岭土矿床类型与分布特征概述)

X. L. MIAO, D. F. ZOU, X. LIU.....	166
------------------------------------	-----

Influence Analysis of Time History Envelope Function in Seismic Safety Evaluation

(地震安全性评价中时程强度包络函数的影响分析)

X. S. TAO, Z. B. GAO, H. M. QU, H. C. HONG.....	173
---	-----

The Establishment of High-Resolution Sequence Stratigraphic Framework of**Putaohua Reservoir in Puxi Oil Field**

(葡西油田葡萄花油层高分辨率层序地层格架建立)

B. Y. ZENG, S. Z. MA, W. G. WANG, G. J. FAN, D. ZHONG.....	182
--	-----